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غیبت ایران در مسابقات ویلیام جونز پس 
از چند دوره حضور متوالی

مردان پاسوز بانوان شدند!

از این پای ثابت  ایران که تا پیش  بسکتبال 
رقابت های سالیانه ویلیام جونز بود، در فصل 
جدید حضور ندارد. این تصمیم به دلیل رفتار 
دوگانه کشور میزبان با تیم های آقایان و بانوان 

اتخاذ شد.
عنوان  جونز«  »ویلیام  مهر،  گزارش  به 
مسابقات معتبر و پرُسابقه بسکتبال در آسیا 
است که هر ساله با حضور نمایندگان قاره های 
مختلف از جمله آمریکا و آفریقا به میزبانی چین 

تایپه برگزار می شود.
ایران از جمله کشورهایی است که همه ساله 
به حضور در این رقابت ها دعوت شده است، 
این  در  ملی  تیم  با  ادوار  از  بسیاری  در  حتی 
تورنمنت حاضر شده است ضمن اینکه سابقه 

قهرمانی هم دارد.
دوره پیشین مسابقات ویلیام جونز که چهل 
و دومین دوره این رقابت ها به حساب می آمد 
بسکتبال  تیم  حضور  با   ۱۴۰۲ سال  مرداد  نیز 
ایران نوین برگزار شد. این تیم با هدایت محمد 
تیم شرکت کننده در آن  عابدینی در میان ۹ 
رقابت ها با ۲ برد و ۶ باخت و مجموع ۱۰ امتیاز 

جایگاه هشتم را در اختیار گرفت.
با این اوصاف و با وجود پیشینه ای که بسکتبال 
ایران از حضور در ادوار مختلف مسابقات ویلیام 
جونز دارد، در دوره جدید این رقابت ها نماینده 

ای ندارد.
دوره جدید رقابت های بسکتبال ویلیام جونز 
در بخش بانوان از دو روز آغاز شده است. رقابت 
های بخش مردان هم از ۲۳ تیر آغاز می شود اما 
با وجود دعوت نامه ارسالی، ایران در هیچ بخشی 

نماینده ندارد.
بسکتبال  فدراسیون  دبیر  فر  معزی  محسن 
در گفت و گو با خبرنگار مهر در مورد چرایی 
این موضوع توضیح داد و گفت: برگزارکنندگان 
دوره  این  در  حضور  نامه  دعوت  جونز  ویلیام 
جدید این رقابت ها را برای فدراسیون بسکتبال 
ایران ارسال کردند. این دعوت نامه برای هر دو 
تیم بانوان و مردان به دست مان رسیده بود. بر 
این اساس برای اعزام نماینده در هر دو بخش 

اقدام لازم را انجام دادیم.
وی ادامه داد: با این حال و با وجود دعوت 
نامه ارسالی، میزبان از پذیرش تیم بانوان امتناع 
کرد. فدراسیون بسکتبال هم در واکنش به این 
مسئله، اعزام تیم در بخش مردان را هم منتفی 

کرد.
تاکید کرد: حضور  بسکتبال  فدراسیون  دبیر 
های  برنامه  از  یکی  جونز  ویلیام  تورنمنت  در 
این  بود.  بانوان  فدراسیون بسکتبال در بخش 
برنامه »النی کاپوجیانی« سرمربی  موضوع در 
یونانی هم قرار داشت اما میزبان مسابقات تیم 

بانوان ایران را نپذیرفت.
معزی فر در واکنش به اینکه »عدم تشکیل 
تیم ملی یا تیم ب بی تاثیر در عدم اعزام نبوده 
چگونگی  خاطر  به  فدراسیون  گفت:  است؟«، 
واکنش چین تایپه و برخورد دوگانه با تیم بانوان 
و مردان ایران، از اعزام نماینده در بخش مردان 
امتناع کرد. قاعدتا اگر برنامه اعزام به قوت خود 
باقی می ماند، تیم تشکیل می شد و با پیگیری 
شد.  می  مسابقات  عازم  تمرینی  اردوی  های 
احتمالا هم تیم ب که ترکیبی از بازیکنان جوان و 

با تجربه هستند را اعزام می کردیم.
وی در پایان و در پاسخ به این پرسش که »در 
این صورت چه کسی هدایت تیم را بر عهده می 
گرفت؟«، گفت: در صورتیکه قرار بر اعزام می 
شد اقدام به تعیین و معرفی سرمربی می کردیم.
دبیر فدراسیون بسکتبال در مورد زمان تعیین 
تکلیف کادر فنی تیم »ب« یا همان ایران نوین 
تیم ملی  این که گزینه هدایت  از  بعد  گفت: 
نهایی شد در مورد این تیم هم تصمیم گیری لازم 

انجام می شود.

رضا درویش: کاری از دست استقلال و 
پرسپولیس برنمی آید

فقط قیمت ها رشد کرده است

در  گفت:  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
شده  برابر  چند  بازیکنان  قیمت  که  شرایطی 
قرارداد هم رشد کرده است، کیفیت  و سقف 

بازیکنان و فوتبال ایران رشدی نداشته است.
به گزارش مهر، رضا درویش ظهر امروز و پس 
از برگزاری نشست مدیران عامل باشگاه ها در 
مورد رقم های رد و بدل شده در فصل نقل و 
انتقالات لیگ بیست و چهارم گفت: هر سال 
که می گذرد متوجه می شویم که شاخص های 
کنفدراسیون فوتبال آسیا سخت تر می شود. از 
این جهت باشگاه ها باید تمام توانشان را بگذارند 
تا از نظر سخت افزاری بهتر شوند. باشگاه هایی 
مثل استقلال و پرسپولیس باید در جهت رفع 
معایب اقدام کنند که البته کاری از دست شان 

برنمی آید.
گفت:  قراردادها  سقف  رشد  مورد  در  وی 
اینطور که پیش می رود تا چند سال آینده رقم 
قراردادها به هزار میلیارد تومان می رسد. این با 
ماهیت فوتبال ایران جور در نمی آید. مگر یک 
باشگاه در یک فصل چند بازیکن به تیم ملی می 
دهد. فوتبال رشد نکرده است اما قیمت بازیکنان 
چند برابر رشد کرده است. باید کار کارشناسی 

شود و جلوی این کار را بگیرد.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس ادامه داد: برای 
برخی باشگاه ها کار خیلی سخت است. یکی از 
بازیکنانی که فصل گذشته دو میلیارد گرفته بود 
امسال تقاضای ۲۰ میلیارد تومان کرده است. ما 
کیفیت را بالا نبرده ایم اما قیمت ها را چند برابر 
کرده ایم. فدراسیون هم نمی تواند جلوی این کار 
را بگیرد. باید تعداد حضور بازیکنان خارجی را 

بیشتر کنند.
پیشنهاد ۱۰۰  به مطرح شده  وی در واکنش 
میلیاردی به یک بازیکن لیگ برتری گفت: من 
به مبلغ اشاره نمی کنم اما وقتی یک بازیکن با 
۳۰ میلیارد ما نمی ماند طبیعی است که در تیم 

دیگری بیشتر گرفته است.
هم  فر  اسماعیلی  جدایی  مورد  در  درویش 
این  اما مشکل  او دوست داشت بماند  گفت: 
بود که اگر می ماند از نظر قانونی به مشکل می 
خورد و جریمه می شد. برای او آرزوی موفقیت 
می کنیم و امیدوارم در تیم جدیدش خوب کار 

کند.

چهار تکواندوکار ایران مهیای 
حضور در المپیک می شوند

دور جدید تمرینات ملی پوشان تکواندو برای 
امروز  از  پاریس  المپیک  بازی های  در  حضور 

)سه شنبه( آغاز می شود.
تکواندو  ملی  تیم  تمرینات  ایرنا،  گزارش  به 
در هر دو گروه بانوان و مردان از فردا در مرکز 
المپیک  در  حضور  هدف  با  تکواندو  جهانی 

پاریس، آغاز می شود.
اعضای تیم ملی تکواندو مردان کشورمان که 
پیوسته برای حضور پرقدرت در این رویداد در 
اردو حضور داشتند، این بار تا المپیک پاریس به 
طور مستمر تمرینات خود را در ۲ نوبت صبح و 

عصر ادامه می دهند.
حاجی موسایی،  مهدی  مردان،  بخش  در 
علی  برخورداری،  مهران  زندی،  ابوالفضل 
هادی  یزدانی،  محمدحسین  خوش روش، 
خالقیان، علیرضا حسین پور، مهدی عابدینی و 

آرین سلیمی حضور دارند.
ناهید  مومن زاده،  مهلا  نیز،  بانوان  گروه  در 
در  ولی نژاد  یلدا  و  نعمت زاده  مبینا  کیانی، 

تمرینات حاضر خواهند شد.
از این جمع، مهران برخورداری، آرین سلیمی، 
ناهید کیانی و مبینا نعمت زاده، چهار هوگوپوش 
در  حضور  برای  که  هستند  ایران  المپیکی 

بزرگترین رویداد ورزشی جهان آماده می شوند.
است،  سرمربی  مداح  مینو  بانوان  گروه  در 
مهروز ساعی و فاطمه نعمتی به عنوان مربی 
وی را یاری می کنند. مجید افلاکی به عنوان 
یوسفی  مهرداد  و  زاده  ایمان  رضا  سرمربی، 

اعضای کادر فنی تیم ملی مردان هستند.

پس از اتمام فصل بیست و سوم رقابت های لیگ 
برتر، خیلی از باشگاه ها هنوز وضعیت نیمکت تیم 
خود را مشخص نکرده اند و ۶ تیم با بلاتکلیفی مواجه 

هستند.
تراکتور

با جدایی »پاکو خمز« در میانه های فصل بیست 
و سوم، مدیران باشگاه تراکتور هدایت تیم خود را به 
حمید مطهری سپردند و این مربی تا پایان فصل روی 
فصل  برای  مطهری  نشست.  تراکتوری ها  نیمکت 
جدید هم با این باشگاه قرارداد دارد اما هنوز تکلیف 
او در این تیم مشخص نیست و به احتمال زیاد یک 
سرمربی جدید هدایت سرخ پوشان تبریزی را عهده 

دار خواهد شد.
به گزارش مهر، تراکتور در پایان فصل با تغییرات 
هوشنگ  رفتن  کنار  با  و  شد  مواجه  نیز  مدیریتی 
نصیرزاده، سعید مظفری زاده سرپرست مدیرعاملی 
این باشگاه شد و با اینکه زمزمه های زیادی مبنی 
در  باشگاه  این  توسط  مختلف  بازیکنان  جذب  بر 
رسانه ها مطرح شده اما تا به امروز دوشنبه ۱۸ تیر 
هیچ فعالیتی در زمینه جذب بازیکن و سرمربی توسط 

باشگاه تراکتور شاهد نبوده ایم.
ملوان

تیم فوتبال ملوان در فصل گذشته یکی از بهترین 
عملکردهای خود در ادوار رقابت های لیگ برتر را به 
ثبت رساند. این تیم با هدایت مهدی تارتار با ۴۱ 
امتیاز در رده ششم جدول قرار گرفت تا هواداران 
این تیم به آینده ملوان امیدوار باشند. پس از پایان 
لیگ ملوان با نابسامانی مدیریتی رو به رو شد و 
قرارداد تارتار هم به پایان رسیده بود و همین موضوع 
باعث شد تا او مذاکرات خود را با باشگاه گل گهر 
سیرجان انجام دهد که امیدوار بخش بوده و اگر 
اتفاق خاصی رخ ندهد تارتار در فصل آینده هدایت 

این تیم سیرجانی را برعهده خواهد داشت.
نه  و  دارد  سرمربی  نه  حاضر  حال  در  ملوان 
مدیرعامل و به همین دلیل وضعیت نقل و انتقالاتی 
روزهای  در  دید  باید  و  نیست  مشخص  تیم  این 
آینده مقامات استانی چه تصمیمی برای این باشگاه 

خواهند گرفت.
شمس آذر

تیم فوتبال شمس آذر فصل گذشته و برای اولین 
ایران  فوتبال  در  باشگاهی  سطح  بالاترین  در  بار 
حاضر شد و عملکرد بسیار خوبی را با هدایت سعید 
دقیقی از خود به نمایش گذاشت. شمس آذر در 
پایان فصل با اتفاقی مشابه ملوان رو به رو شده و نه 
مدیرعامل دارد و نه سرمربی با این تفاوت که شهاب 
زندی مدیرعامل باشگاه شمس آذر به دلیل پرونده 
فساد در فوتبال هنوز نمی تواند امور باشگاه را در 

دست داشته باشد و سعید دقیقی نیز با توجه به 
نابسامانی در این باشگاه تصمیم گرفت تا از هدایت 

این تیم کنار رود.
شمس آذر هم تا به اینجا هیچ گونه فعالیت نقل و 
انتقالاتی نداشته است و معلوم نیست سرنوشت این 

تیم چه خواهد شد.
گل گهر سیرجان

»مارینوس  هدایت  با  گهر  گل  فوتبال  تیم 
اوزونیدیس« کار خود را در فصل بیست و سوم آغاز 
کرد و این مربی با کسب ۳۶ امتیاز و قرارگیری در رده 
نهم جدول به کار خود در لیگ برتر پایان داد و در 
جام حذفی هم گل گهر تا مرحله نیمه نهایی پیش 
رفت اما با قبول شکست برابر سپاهان از صعود به 
فینال باز ماند تا دست این مربی از کسب عنوان 

قهرمانی باز بماند.
پس از اتمام مسابقات، اوزونیدیس به کشور خود 
سفر کرد و بعید است دوباره به ایران باز گردد و 
تارتار  با مهدی  گهر  باشگاه گل  رو مدیران  این  از 

مذاکرات مثبتی را داشته اند و اگر اتفاق خاصی رخ 
ندهد از سرمربی جدید تیم خود رونمایی خواهند 

کرد.
نساجی

سرمربی   ۳ گذشته  فصل  نساجی  فوتبال  تیم 
)مهدی رحمتی، لوکاس آلکاراز و ساکت الهامی( را 
روی نیمکت خود دید و در پایان این تیم با هدایت 
ادامه  برتر  لیگ  بقای خود در  به  توانست  الهامی 
دهد. نساجی با کسب ۲۹ امتیاز در رده دوازدهم 
جدول ایستاد و هواداران این تیم انتظار داشتند تا 
با هدایت الهامی فصل بیست و چهارم را متفاوت تر 
از سال گذشته آغاز کنند اما به دلیل انصراف رضا 
حدادیان از تیم داری، هنوز وضعیت مالکیت این 
باشگاه مشخص نیست و از طرفی الهامی نیز اعلام 
کرده تا زمانی که حدادیان به باشگاه نساجی بازنگردد 

قصد ندارد در این تیم به کار خود ادامه دهد.
نساجی هم با بلاتکلیفی مواجه است و هنوز هیچ 

فعالیت نقل و انتقالاتی نداشته است.

هوادار
تیم فوتبال هوادار با هدایت محمود فکری کار خود 
را در فصل بیست و سوم آغاز کرد اما این مربی حتی 
نتوانست تا نیم فصل در هوادار به کار خود ادامه 
دهد و به دلیل کسب نتایج ضعیف از سمت خود 
برکنار شد. پس از فکری، مسعود شجاعی هدایت 
ابتدایی  دیدارهای  در  و  شد  دار  عهده  را  هوادار 
خود توانست نتایج قابل قبولی را کسب کند اما در 
را تجربه کرد  پایانی باخت های سریالی  هفته های 
اما در پایان توانست با کسب ۲۹ امتیاز و قرارگیری 
برتر  در رده سیزدهم جدول بقای هوادار در لیگ 
را قطعی کند. مالکان باشگاه هوادار هم مانند رضا 
حدادیان قصد تیم داری در لیگ برتر را ندارند و اگر 
پیشنهاد قابل قبولی برای این تیم برسد امتیاز این تیم 
را به فروش خواهند رساند. وضعیت ماندن یا رفتن 
شجاعی هم در هوادار مشخص نیست و این تیم با 
بلاتکلیفی دست و پنجه نرم می کند و هیچ فعالیتی 

در نقل و انتقالات نداشته است.

پس از آن که تیم ملی والیبال ایران در لیگ ملت ها نمایشی 
ضعیف و دور از انتظار ارایه کرد، مسئولان فدراسیون در حال رایزنی 
هستند تا هر چه سریعتر گزینه مناسبی را برای هدایت تیم ملی 

انتخاب کنند.
به گزارش مهر، تیم ملی والیبال ایران با هدایت »موریس موتا 
والیبال  ملت های  لیگ  در  فرانسوی  برزیلی-  گمنام  مربی  پائز« 
عملکرد بسیار ضعیفی داشت و در هفته های اول و دوم که هدایت 
تیم ملی برعهده این سرمربی بود؛ ملی پوشان در هفت مسابقه 
شرکت خوردند و همین موضوع باعث شد تا رئیس فدراسیون بعد 
از هفتمین شکست تیم ملی با این سرمربی، او را از هدایت تیم ملی 
برکنار کند. پس از پائز، هدایت تیم ملی به پیمان اکبری رسید و در 
هفته سوم ملی پوشان والیبال با اکبری به دو پیروزی مقابل آمریکا 
و هلند رسیدند اما در دو بازی باقی مانده باز هم شکست نصیب 
والیبال ایران شد. در نهایت تیم ملی والیبال ایران با ۱۰ شکست و دو 
پیروزی و قرار گرفتن در جایگاه پانزدهم رنکینگ جهانی به کار خود 

پایان داد و رؤیای حضور در المپیک پاریس هم نقش بر آب شد.
عملکرد ضعیف تیم ملی در لیگ ملت ها باعث شد فدراسیون 
والیبال به دنبال جذب یک خارجی باشد؛ مربی که بتواند والیبال 
از  البته پیش  بلندمدت تغییر دهد.  ایران را در طول یک پروسه 
مسابقات لیگ ملت ها هم فدراسیون والیبال با مربیان بزرگی همچون 
»بلنجینی« و »لورنزتی« مذاکره کرده بود اما به دلیل برخی مسائل 
این مذاکرات بی نتیجه ماند؛ حالا به نظر می رسد این بار فدراسیون 

والیبال عزم جدی برای جذب یک مربی مطرح و کارنامه دار دارد.
در همین خصوص فدراسیون در حال مذاکره با چند مربی است 
که همگی جز مربیان تراز اول هستند و یکی از مربیان هم سابقه 
موفقیت در المپیک را هم دارد و در حال حاضر تیمش را برای حضور 

در المپیک پاریس آماده می کند.
امیرحسین منظمی دبیر فدراسیون والیبال در گفت وگو با خبرنگار 
مهر، درباره آخرین وضعیت مذاکره فدراسیون والیبال برای جذب 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: چندین گزینه مدنظر فدراسیون 
والیبال است و در حال رایزنی با آن ها هستیم. اما گزینه ای مدنظر 

فدراسیون است که کل سال را با تیم ملی ایران همراه باشد و از او 
بتوانیم در رده های پایین هم استفاده کنیم. تمام تلاش ما این است 
که چنین سرمربی برای هدایت تیم ملی والیبال ایران جذب کنیم اما 
هنوز به نتیجه نرسیدیم. با توجه به اینکه مذاکرات ما ادامه دارد و 

هنوز به قطعیت هم نرسیدیم، اسم کسی را نمی توانم بیاورم.
وی ادامه داد: هدف ما جذب سرمربی است که بیشترین اثربخشی 
را برای والیبال ایران به همراه داشته باشد. استراتژی فدراسیون والیبال 
این نیست که یک مربی گمنام برای تیم ملی والیبال جذب کند. قطعاً 
ما به دنبال گزینه ای هستیم که بتواند بهترین عملکرد را برای تیم ملی 
به همراه داشته باشد. مربیانی که مدنظر فدراسیون است همگی از 
سطح بالایی برخوردار هستند؛ والیبال ما پر از استعداد است و برای 
جمع آوری و جذب این بازیکنان مستعد نیاز به مربی طراز اول داریم، 

والیبال باید به جایگاهی که همه انتظار دارند برسد.
دبیر فدراسیون والیبال در ادامه صحبت هایش از قرارداد بلندمدت 
داریم  درنظر  ما  گفت:  و  کرد  والیبال صحبت  ملی  تیم  سرمربی 
سرمربی که برای تیم ملی انتخاب می کنیم بتواند کل سال را در 
اختیار ما باشد. شرایط را برای گزینه موردنظر ارسال کردیم و الان 
منتظر جواب هستیم. اگر قرار باشد این مربی با فدراسیون والیبال 
یک قرارداد بلندمدت ببندد، باید سه یا چهار سال کامل در اختیار 
تیم ملی باشد. روز گذشته رئیس فدراسیون در حال رایزنی بود، فعلاً 

خبری نیست اما تلاش می کنیم خیلی زود به نتیجه برسیم.
منظمی در واکنش به این سوال که قرار بود با بازیکنانی که در لیگ 
ملت ها تیم ملی را همراهی نکردند برخورد شود، آیا این اتفاق رخ 
داده است یا خیر، گفت: به چند بازیکن که تیم ملی را در مسابقات 
لیگ ملت ها همراهی نکردند نامه زدیم؛ این افراد به کمیته انضباطی 
فراخوانده شدند، البته هنوز جلسه کمیته انضباطی برگزار نشده اما 
قرار است این بازیکنان مستندات خود را به کمیته انضباطی ارائه 
دهند. اگر بازیکنی مستندات خود را ارائه بدهد و با تشخیص کمیته 
انضباطی او به دلیل آسیب دیدگی یا مشکلات دیگر تیم را همراهی 
نکرد، هرجی به او وارد نیست ولی اگر مستندات بازیکن قابل قبول 

نباشد قطعاً با آن ها برخورد خواهیم کرد.

6 تیم لیگ برتری در بلاتکلیفی نیمکت

کداممربیانبیرونمیمانند؟
با وجود این که زمان زیادی از پایان فصل قبل گذشته و تیم ها آماده شروع تمرینات فصل آینده می شوند، هنوز تکلیف سرمربی ۶ تیم لیگ برتری مشخص 

نشده و برخی مربیان در صف انتظار هستند.

آخرینوضعیتمذاکرهفدراسیونوالیبالبرایجذبسرمربیخارجیمشهور

پس از اتمام 
فصل بیست 

و سوم 
رقابت های لیگ 

برتر، خیلی 
از باشگاه ها 

هنوز وضعیت 
نیمکت تیم 

خود را مشخص 
نکرده اند و 6 

تیم با بلاتکلیفی 
مواجه هستند

سخنگوی فدراسیون فوتبال: از برنامه VAR عقب هستیم/ در پرونده فساد، افرادی 
که تهمت می زنند باید جوابگو باشند

سخنگوی فدراسین فوتبال ابراز امیدواری کرد که در فصل جدید لیگ برتر فوتبال، 
»تحولات متفاوت و عمیقی را در حوزه باشگاه داری و کیفیت فنی شاهد باشیم.«

به گزارش ایسنا، امیر مهدی علوی، سخنگوی فدراسیون فوتبال درباره جلسه 
مدیران عامل باشگاه های لیگ برتری اظهار کرد: جلسه سالیانه صدور مجوز حرفه ای 
را داریم که خوشحالیم با حضور اکثریت قریب به اتفاق مدیران عامل باشگاه ها و 
لیگ های دیگر برگزار شد و وزیر محترم ورزش و جوانان هم همچون ماه های اخیر 
در این نشست حضور داشتند و رهنمودهای خوبی را در زمینه به روز رسانی روند 

مدیریتی باشگاه ها داشتند که از ایشان متشکریم.
او ادامه داد: مهندس تاج ریاست محترم فدراسیون فوتبال هم پس از آقای دکتر 
زارعی که تمامی موارد باشگاه داری نوین از نظر کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا 
مدنظر داشتند، صحبت کردند و تاکید داشتند که به امید خدا این مسیر پرشتاب 
طی شود و شاهد این باشیم که باشگاه های ما در حوزه های مختلف نرم افزاری و 
سخت افزاری استانداردهای مدنظر بین المللی برسند که در همین فصل جدید لیگ 
برتر روندی را شاهد باشیم که تحولات متفاوت و عمیقی را در حوزه باشگاه داری و 
کیفیت فنی شاهد باشیم. می توانم بگویم که گل صحبت هایی که از طرف ریاست 
محترم فدراسیون فوتبال مطرح شد همین بود که ورزشگاه ها باید برای شروع فصل 
جدید آماده شوند. امیدوارم این روند ادامه داشته باشد تا در فصل جدید موضوع 
بلیت فروشی، صندلی ورزشگاه ها، سیستم کمک داور ویدیویی و موارد دیگری که 
ستاد آماده سازی ورزشگاه های لیگ برتر در حال آماده سازی است به نتیجه برسند.

او ادامه داد: هر روز آقایان رفعتی و روشنک به ورزشگاه های مختلف می روند. 
از  نباید  آنها  کنند چون طرفداران  انزلی همراهی  در  از عزیزان  خواهش می کنم 

دیدن بازی های تیمشان محروم شوند. باشگاه های دیگر مانند استقلال خوزستان و 
ورزشگاه های دیگر هم که اعلام کردیم باید مشکلات را برطرف کنند. البته این را بگویم 
که فدراسیون فوتبال در کنار این باشگاه ها حضور دارد و دغدغه این باشگاه ها دغدغه 
فدراسیون فوتبال است. امیدوارم بتوانیم لحظات خوبی را برای فوتبال کشورمان 

بسازیم.
برای  تجهیز  و  توسعه  شرکت  سوی  از  مبلغی  پرداخت  ماجرای  درباره  علوی 
فعالسازی سیستم کمک داور ویدیویی گفت: بله! ۱۳ جلسه بین فدراسیون فوتبال، 
وزارت ورزش و جوانان و شرکت توسعه تجهیز اماکن ورزشی و همکاران محترم در 
صدا و سیما برگزار شد. دستور داده شده بود که در دی ماه سال گذشته این بودجه 
به حساب توسعه و تجهیز واریز شود. هفته گذشته یک نشست در سازمان صدا و 
سیما داشتیم که از دکتر صالحی و همکاران آنها تشکر می کنم. تاییدیه این موضوع 
در صدا و سیما اعلام شد. بعد از آن واریز وجه خرید دستگاه های سیستم کمک 
داور ویدیویی است که امیدوارم هر چه زودتر انجام شود. الان در بحث تقویم 
بسیار عقب هستیم. شرکتی که مجموعه تکنولوژی را آماده کرده منتظر وارد شدن به 
بخش اجرایی شدن است که اگر همه امروز هم شروع کنیم، باز هم عقب هستیم. 
امیدواریم زودتر به مرحله اجرایی برسد و تا قبل از شروع لیگ ورزشگاه ها تجهیز 

شوند.
سخنگوی فدراسیون درباره انتظارات از فدراسیون فوتبال برای ورود به پرونده 
قضایی باشگاه مس رفسنجان عنوان کرد: تشکر می کنم از اهتمامی که رسانه های 
گروهی به فوتبال کشور دارند و بارها شاهد حمله به فوتبال کشور هستیم که زیبنده 
نیست. همیشه گفتیم اگر هر مدرکی مربوط به هر فردی موجود باشد بدون شک 
فدراسیون فوتبال بدون اغماض برخورد می کند اما اگر فضایی مطرح شود که تهی 
از حقیقت باشد، افرادی که تهمت می زنند باید جوابگو باشند. درباره پرونده مفتوح 

فدراسیون از اول اشاره کرد که ضمن تقدیر از حضور عزیزان در مراجع صالحه کنار 
این عزیزان حضور دارد و حتما این موضوع را با دقت پیگیری می کنیم. تا پایان هم 
این موضوع را ادامه خواهیم داد و منتظر اعلام رسمی دادگستری محترم استان 
کرمان خواهیم ماند. قطعا هر آن چیزی که مورد تاکید باشد مورد تایید فدراسیون 

فوتبال هم خواهد بود.
علوی همچنین در پاسخ به این سوال که آیا تا قبل از شروع مسابقات آسیایی، 
ورزشگاه آزادی آماده می شود؟ گفت: بله! مفتخرم به استحضار شما برسانم با 
تلاشی که دوستان ما در ورزشگاه آزادی انجام می دهند در سه شیفت مشغول 
کار هستند. واقعا تلاش گسترده ای صورت گرفته و گزارشی به ما دادند. در فصل 
جدید لیگ نخبگان و مرحله پایانی مقدماتی جام جهانی، فیفا قوانین جدیدی را در 
حوزه ورزشگاه های میزبان اعمال خواهد کرد. حتما موضوع جایگاه وی آی پی مورد 
تاکید است. حتما دوره زمانی که قبل از بازی های ملی ورزشگاه باید حالت پلمپ 
داشته باشد و در آن بازی برگزار نشود را اطلاع رسانی خواهیم کرد. به همین دلیل 
الان ورزشگاه تختی مورد تایید کرد که برای فصل جدید میزبان بخشی از بازی های 
لیگ باشد. ورزشگاه آزادی با کار پرفشاری که انجام شده مورد تاکید ناظر ای اف سی 
است و ناظران ویژه فیفا و کنفدراسیون فوتبال آسیا قرار است هفته اول شهریور به 

ایران سفر کنند.
او درباره میزبانی ورزشگاه تختی از لیگ برتر هم عنوان کرد: به طور کلی فعلا 
بحث برگزاری مسابقات به غیر از داربی و بازی های خیلی مهم تا نیم فصل است. 
قرعه کشی لیگ برتر اگر روند خوب پیش برود در هفته اول مرداد است و این برنامه 
پیش بینی شده که سازمان لیگ در هفته دوم مرداد برنامه برترین های لیگ برتر را 

برگزار کند.
علوی درباره سقف بودجه برای باشگاه های لیگ برتری و برخورد فدراسیون فوتبال 

با متخلفان هم بیان کرد: جلسه ای که امروز در حال برگزاری است به غیر از صدور 
مجوز، با حضور مراجع ذی صلاح درباره همین موضوع سقف بودجه است. این را 
بدانیم که هر چیزی حتی مورد گفت وگو قرار می گیرد باید در نهایت ثبت شود. 
بنابراین هر شایعه ای می تواند مطرح شود اما ابتدا باید قرارداد ثبت شود تا درباره 
آن صحبت شود. امروز خوشحالم که جناب کیاپاشا بازرس بخش ورزش سازمان 
بررسی اینجا حضور داشتند تا چنین روندی را با همکاری خود باشگاه ها پیگیری کنیم.
امکان دارد سقف بودجه برای باشگاه هایی که در لیگ نخبگان حضور دارند فرق 
داشته باشد؟ علوی پاسخ داد: بله! چنین چیزی مطرح شد که باشگاه هایی که در 

لیگ نخبگان حضور دارند می توانند هزینه بیشتری داشته باشند.

سخنگوی فدراسیون فوتبال: 
ازبرنامهVARعقبهستیم


